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Medborgarförslag om ökad trygghet i 
Timmermansparken 

 

Svar på medborgarförslag 
 

Förvaltningens förslag till beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget. 

Sammanfattning 
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag om att 
öka tryggheten i Timmermansparken genom att rikta belysningen i 
parken mot en bänksektion. 
 
Förvaltningen känner till att det finns trygghetsproblematik i 
parken. Ansvarig för belysningen i parken är trafikkontoret och dess 
belysningsenhet.  
 
Förvaltningen planerar för att i samverkan med trafikkontoret 
genomföra en syn på platsen under första kvartalet 2024 för att 
utreda om och i så fall hur belysningen av bänksektionen kan 
utföras. Under besöket ser förvaltningen också över om buskage 
och annan växtlighet förhindrar belysning att nå bänksektionen och 
därmed behöver beskäras.  

Bakgrund 
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag om att 
öka tryggheten i Timmermansparken genom att rikta belysningen i 
parken mot en bänksektion. Stadsdelsnämnden beslutade vid 
nämndsammanträdet den 21 september 2023 att ge förvaltningen i 
uppdrag att bereda medborgarförslaget. Medborgarförslaget bifogas 
som bilaga till tjänsteutlåtandet.  

Ärendet 
I ärendet framför förslagsställaren i huvudsak följande:  
Ärendet gäller en helt och hållet obelyst bänksektion i 
Timmermansparken som idag används för drogbruk. Jag vill att den 
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belysning som är riktad mot fotbollsplanen i Timmermansparken 
även ska riktas mot den bänksektion som står vid fotbollsplanen. 
Alternativ vill jag att belysning ska riktas mot denna bänksektion.  
 
Motivering 
Under en tid har jag upplevt stor oro för en obelyst bänksektion 
som finns på väg ner till Timmermansparken. En är mycket utsatt i 
denna ”sväng” på väg ner i Timmermansparken. Jag (och grannar) 
har upprepade gånger samtalat med polis och vaktbolag och de vet 
om detta ställe. Närvaron på platsen skulle minska drastiskt ifall 
den blev upplyst.  
 
I ett telefonsamtal med förslagsställaren har det säkerställts vilken 
bänksektion som avses. Rosa pil i bilden nedan visar bänksektionen.  
 

 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts av stadsmiljöavdelningen inom Södermalms 
stadsdelsförvaltning. Ärendet har behandlats av förvaltningsgruppen 
och pensionärsrådet den 15 januari 2024. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Förvaltningen tackar för medborgarförslaget som har till syfte att 
öka upplevelsen av trygghet genom att stärka belysningen i parken.  
 
Förvaltningen känner till att det finns trygghetsproblematik i 
parken. Ansvarig förvaltning för belysningen i parken är inte 
stadsdelsförvaltningen utan trafikkontoret och dess belysningsenhet. 
Stadsdelsförvaltningen har ingen egen belysningsenhet utan 
trafikkontorets belysningsenhet ansvarar för belysning på både 
park- och gatumark. När åtgärder ska göras på belysning i parkmark 
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sker trafikkontorets arbete i nära samverkan med 
stadsdelsförvaltningen och många gånger initieras det från 
stadsdelsförvaltningen.  
 
I samtal med trafikkontorets belysningsenhet har framkommit att 
det inte tidigare kommit in synpunkter om dålig belysning på den 
aktuella bänksektionen. Däremot har kontoret mottagit synpunkter 
om att bollplanens belysning stör närboende samt önskemål om 
bättre belysning i den andra sidan av parken (den västra).   
 
Med tanke på trygghetsproblematiken i parken och 
förslagsställarens vittnesmål är det ändå viktigt att se om 
belysningen går att stärka på den aktuella bänksektionen. 
Förvaltningen planerar därför att i samverkan med trafikkontoret 
genomföra en syn på platsen under första kvartalet 2024 för att 
utreda om och i så fall hur detta kan göras. Under besöket ser 
förvaltningen också över om buskage och annan växtlighet 
förhindrar belysning att nå bänksektionen och därmed behöver 
beskäras.  
 
 
Expedieras till 
Förslagslämnaren.  
 
 
Alexandra Wynn  
Stadsdelsdirektör  
Södermalms 
stadsdelsförvaltning 

 

 

Bilagor 
1. Medborgarförslaget. 
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